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PROTOKÓŁNR XXI/2020 
z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie  

z 17 czerwca 2020r., godzina 14.00 
Miejsce posiedzenia – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

OTWARCIE SESJI 

Otwarcia XXI sesji Rady Miejskiej w Szprotawie dokonał przewodniczący rady radny Andrzej 
Stambulski. Przywitał przybyłych na sesję, Poinformował o tym, że sesja utrwalana jest za pomocą 
kamery, a to oznacza, że jest rejestrowany wizerunek uczestników sesji i nagrywa zarówno dźwięk jak 
i obraz. Wspomniał, że jeśli ktoś z obecnych na sesji nie chce by kamera zarejestrowała jego 
wizerunek nie może brać udziału w obradach rady. Przypomniał również o przestrzeganiu ustawy o 
ochronie danych osobowych, a tym samym nie używania nazwisk osób, bądź innych określeń, które 
wskazywałyby na osobę, której dane nie powinny być ujawnione. Stwierdził prawomocność obrad – 
obecni wszyscy radni. 

PRZYJECIE PORZĄDKU OBRAD 

Zmiany do porządku obrad zgłosiła p.o. burmistrza Ewa Gancarz poprzez: 

1) wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Szprotawa na lata 2020-2033; 

2) wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawach: 
a) utraty mocy uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Szprotawy do ustalania wysokości 

cen i opłat albo sposobu ustalania cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności 
publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, 

b) upoważnienia Burmistrza Szprotawy do ustalania wysokości cen i opłat albo sposobu 
ustalania cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za 
korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. 

Więcej propozycji zmian w porządku obrad nie zgłoszono, rada przystąpiła do głosowania jego 
zmian. 

� wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej 
Gminy Szprotawa na lata 2020-2033 

Imienne wyniki głosowania: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 



str. 2 

 

12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 21”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” projekt uchwały wycofała z porządku 
obrad. 

� wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie utraty mocy uchwały w 
sprawie upoważnienia Burmistrza Szprotawy do ustalania wysokości cen i opłat albo sposobu 
ustalania cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za 
korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

Imienne wyniki głosowania: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 21”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” wprowadziła projekt uchwały do 
porządku obrad. 

� wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie upoważnienia Burmistrza 
Szprotawy do ustalania wysokości cen i opłat albo sposobu ustalania cen i opłat za usługi 
komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń 
użyteczności publicznej 
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Imienne wyniki głosowania: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 21”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” wprowadziła projekt uchwały do 
porządku obrad. 

� przyjęcie porządku obrad po zmianach 

Imienne wyniki głosowania: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
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21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 21”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” przyj ęła porządek obrad jn.: 

1. Sprawozdanie Burmistrza Szprotawy z działalności międzysesyjnej tj. od 24 kwietnia  
do 16 czerwca 2020r. 

2. Stan bezpieczeństwa i ocena zagrożeń Gminy Szprotawa. 
3. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Szprotawa z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w 2019 roku. 

4. Informacja o realizacji inwestycji za pięć miesięcy 2020r.. 
5. Analiza finansowa i organizacyjna Centrum Usług Wspólnych w Szprotawie. 

Perspektywy funkcjonowania jednostki w związku z zamiarem zmiany jej siedziby. 
6. Aktualna sytuacja finansowa gminy. 
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej Gminy Szprotawy na 2020 rok; 
b) zaliczenia drogi nr 392/2 w Henrykowie do kategorii dróg gminnych i ustalenia  

jej przebiegu; 
c) nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowa Kopernia; 
d) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych, 

zbywanych na rzecz najemców w trybie bezprzetargowym; 
e) ustalenia diet dla sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli; 
f) zmiany uchwały Nr XX/147/2020 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 24 kwietnia 2020r. 

w sprawie powołania komisji doraźnej do zbadania wydawanych decyzji dotyczących 
składowiska odpadów w Kartowicach, 

g) utraty mocy uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Szprotawy do ustalania 
wysokości cen i opłat albo sposobu ustalania cen i opłat za usługi komunalne o 
charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń 
użyteczności publicznej, 

h) upoważnienia Burmistrza Szprotawy do ustalania wysokości cen i opłat albo sposobu 
ustalania cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za 
korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. 

8. Interpelacje i zapytania. 
9. Wolne wnioski. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
11. Oświadczenia. 
12. Informacje. 
13. Zamknięcie obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Szprotawie.  
 
SPRAWOZDANIE BURMISTRZA SZPROTAWY Z DZIAŁALNO ŚCI MI ĘDZYSESYJNEJ 
TJ. OD 24 KWIETNIA DO 16 CZERWCA 2020R. 
 
Odstąpiono od prezentacji sprawozdania.  

W tym punkcie porządku obrad głos zabrali wg. kolejności: p.o. burmistrza Ewa Gancarz, 
zastępca burmistrza Anna Arsenijević,  p.o. burmistrza Ewa Gancarz, przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski, wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński, przewodniczący rady Andrzej Stambulski, 
p.o. burmistrza Ewa Gancarz. 

STAN BEZPIECZEŃSTWA I OCENA ZAGRO ŻEŃ GMINY SZPROTAWA 

Głos w dyskusji zabrali: przewodniczący rady Andrzej Stambulski, przed otwarciem dyskusji 
przywitał komendanta PSP w Żaganiu i dowódcę JRG w Szprotawie. Złożył gratulacje komendantowi 
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w związku z objęciem przez niego funkcji komendanta straży pożarnej w Żaganiu. Wg kolejności głos 
w dyskusji zabrali: komendant PSP w Żaganiu Jan Marszałek, wiceprzewodniczący rady Andrzej 
Skawiński, komendant PSP w Żaganiu Jan Marszałek, radny Roman Pakuła, komendant PSP w 
Żaganiu Jan Marszałek, radna Józefa Śliska, komendant PSP w Żaganiu Jan Marszałek, p.o. 
burmistrza Ewa Gancarz, radny Józef Rubacha, wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński, radny 
Stefan Gołek, radna Monika Biazik, radny Jerzy Chmara, radny Ireneusz Ganczar, przewodniczący 
rady Andrzej Stambulski, radny Władysław Sobczak, radny Marcin Chmura, radny Janusz Biliński, 
radny Józef Rubacha, radny Piotr Siuda, sołtys wsi Długie, przewodniczący rady Andrzej Stambulski.   

 

SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI PROGRAMU WSPÓŁPRACY GMINY  SZPROTAWA Z 
ORGANIZACJAMI POZARZ ĄDOWYMI ORAZ INNYMI PODMIOTAMI 
PROWADZĄCYMI DZIAŁALNO ŚĆ POŻYTKU PUBLICZNEGO W 2019 ROKU 

Głos zabrał: radny Stefan Gołek 

PRZERWA – 10 MINUT 

 

INFORMACJA O REALIZACJI INWESTYCJI ZA PI ĘĆ MIESIĘCY 2020 R. 

Głos w dyskusji zabrali: radny Jerzy Chmara, p.o. burmistrza Ewa Gancarz, przewodniczący rady 
Andrzej Stambulski, radny Jerzy Chmara, p.o. burmistrza Ewa Gancarz, przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski, wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński, p.o. burmistrza Ewa Gancarz, 
przewodniczący rady Andrzej Stambulski, radny Marcin Chmura. 

 

ANALIZA FINANSOWA I ORGANIZACYJNA CENTRUM USŁUG WSP ÓLNYCH  
W SZPROTAWIE. PERSPEKTYWY FUNKCJONOWANIA JEDNOSTKI W ZWI ĄZKU  
Z ZAMIAREM ZMIANY JEJ SIEDZIBY 

Głos w dyskusji zabrali: dyrektor CUW w Szprotawie Dorota Grzeszczak, przewodniczący rady 
Andrzej Stambulski, p.o. burmistrza Ewa Gancarz, dyrektor CUW w Szprotawie Dorota Grzeszczak, 
p.o. burmistrza Ewa Gancarz, radny Stefan Gołek, przewodniczący rady Andrzej Stambulski, radny 
Stefan Gołek, radna Beata Jakowicka, p.o. burmistrza Ewa Gancarz, dyrektor CUW w Szprotawie 
Dorota Grzeszczak, p.o. burmistrza Ewa Gancarz, dyrektor CUW w Szprotawie Dorota Grzeszczak, 
radny Szymon Matuszewski, radny Marcin Chmura, radny Jerzy Chmara, radna Józefa Śliska, radny 
Józef Rubacha, p.o. burmistrza Ewa Gancarz, dyrektor CUW w Szprotawie Dorota Grzeszczak,  
przewodniczący rady Andrzej Stambulski, radny Marcin Chmura, radny Ireneusz Ganczar, radny 
Marcin Chmura.  

 

AKTUALNA SYTUACJA FINANSOWA GMINY 

Głos w dyskusji zabrali: przewodniczący rady Andrzej Stambulski, skarbnik gminy Jadwiga Nowak, 
przewodniczący rady Andrzej Stambulski, skarbnik gminy Jadwiga Nowak, p.o. burmistrza Ewa 
Gancarz, przewodniczący rady Andrzej Stambulski, p.o. burmistrza Ewa Gancarz.  
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Rada obraduje w składzie 20-osobowym,  
sesje opuścił wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński 

 

PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

a) zmiany uchwały budżetowej Gminy Szprotawy na 2020 rok 
 
Opinia Komisji Bud żetu pozytywna. Brak dyskusji nad projektem uchwały. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „nieobecny” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła 

 
b) zaliczenia drogi nr 392/2 w Henrykowie do kategorii dróg gminnych i ustalenia  

jej przebiegu 
 

Opinia Komisji Gospodarki pozytywna. Brak dyskusji nad projektem uchwały 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
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9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „nieobecny” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła 

 
 

c) nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowa Kopernia 
 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna. Brak dyskusji nad projektem uchwały 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „nieobecny” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła 
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d) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych, 
zbywanych na rzecz najemców w trybie bezprzetargowym 

 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna. Brak dyskusji nad projektem uchwały 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „nieobecny” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła 

 
e) ustalenia diet dla sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli 

 
Komisje: budżetu, gospodarki, społeczna i rolnictwa wydały opinie pozytywne do projektu 
uchwały. Brak dyskusji. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
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14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „nieobecny” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła 

 
 

f) zmiany uchwały Nr XX/147/2020 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 24 kwietnia 2020r. 
w sprawie powołania komisji doraźnej do zbadania wydawanych decyzji dotyczących 
składowiska odpadów w Kartowicach 

 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna. Brak dyskusji nad projektem uchwały 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „wstrzymał się”    
17) Andrzej Skawiński  - „nieobecny” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 19”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła 

 
 

g) utraty mocy uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Szprotawy do ustalania 
wysokości cen i opłat albo sposobu ustalania cen i opłat za usługi komunalne o 
charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń 
użyteczności publicznej 
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Opinia Komisji Bud żetu pozytywna. Brak dyskusji. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „nieobecny” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła 

 
h) upoważnienia Burmistrza Szprotawy do ustalania wysokości cen i opłat albo sposobu 

ustalania cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za 
korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

Opinia Komisji Gospodarki i Budżetu pozytywna. Brak dyskusji. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
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15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „nieobecny” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła 

 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 
 
Interpelacje i zapytania zgłosili: 
 
radny Roman Pakuła: 

1) Jakie były motywy podjęcia decyzji o zamknięciu i potencjalnej likwidacji punktu kasowego 
w Urzędzie Miejskim w Szprotawie. Mieszkańcy wypowiadają się negatywnie o tej 
drastycznej decyzji. Spora grupa mieszkańców gminy, w tym liczna grupa ludzi starszych nie 
posiada rachunków bankowych, a tym samym narzędzi autoryzacyjnych do dokonywania 
płatności w formie elektronicznej. Ponadto z racji wieku, chorób i ograniczeń ruchowych i 
stanie w kolejkach na poczcie lub innych publicznych punktach kasowych stanowi duży 
problem.  

2) Zarządzeniem przewodniczącego Sądu Rejonowego  Żaganiu wezwano osobę uprawnioną tj. 
Panią Ewę Gancarz do złożenia oświadczenia w przedmiocie podtrzymania zażalenia z dnia 
30 października 2019r. na odmowę wszczęcia śledztwa. Sprawa ma związek z audytem 
przeprowadzonym w Urzędzie Miejskim w Szprotawie w 2019 r. za minione lata i 
podejrzeniami o niewłaściwe gospodarowanie finansami gminy. Burmistrz Szprotawy 
Mirosław Gąsik w tej sprawie złożył w ubiegłym roku trzy zawiadomienia do Prokuratury 
Rejonowej w Żaganiu. W zakreślonym terminie pani Ewa Gancarz z nieznanych radnemu 
przyczyn nie złożyła stosownego oświadczenia, dlatego też Sąd rejonowy w lutym br. 
pozostawił jedno z trzech zażaleń gminy bez rozpoznania. Zapytanie: czy nie leżało w 
interesie gminy i jej mieszkańców dążyć do zbadania przez uprawniony organ bardzo 
poważnych konkluzji zawartych w audycie gminy na 2019 rok ?. Ponadto radny prosi o 
wyjaśnienie, dlaczego p.o. burmistrza nie dążyła do tego, aby prokuratura czy sąd wyjaśnił 
wynikłe z audytu niejasności czy nieprawidłowości związane z gospodarowaniem 
publicznymi pieniędzmi ?. Audyt w gminie był przeprowadzony przecież także za publiczne 
pieniądze. Radnemu jest niezrozumiałe, dlaczego p.o. burmistrza nie była zainteresowana 
wyjaśnieniem tych spraw przez kompetentne organy. 

3) Uchwałą Nr V/40/2019 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 22 lutego 2019 r. rozwiązano 
Straż Miejska w Szprotawie. Zarządzenie Burmistrza Szprotawy do tej uchwały, z dnia 15 
marca 2019 r. w sprawie ustalenia procedury likwidacyjnej Straży Miejskiej w Szprotawie w § 
3 mówi: „Rozwiązanie stosunków pracy z pracownikami Straży Miejskiej w Szprotawie 
nastąpi zgodnie z przepisami prawa” Rozporządzenie mówi jasno, że rozwiązanie stosunków 
pracy z pracownikami SM nastąpi. 
Zapytania dotyczą: 

− dlaczego po likwidacji Straży Miejskiej w Szprotawie, zgodnie z zarządzeniem 
Burmistrza nr 16/2019 z dnia 15 marca 2019r. nie rozwiązano stosunku pracy z 
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jednym z pracowników byłej SM, który w dniu 10 lutego 2020 r. powrócił do pracy w 
Urzędzie Miejskim w Szprotawie po długotrwałym zwolnieniu lekarskim, proponując 
mu stanowisko w Referacie Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, pomimo 
tego iż w referacie tym nie było ani wolnego etatu, ani potrzeby zastępstwa 
pracownika ?, 

− czy p.o. burmistrza swoim zachowaniem nie dopełniła swoich obowiązków 
wynikających z cytowanego zarządzenia Burmistrza Szprotawy i wspomnianej 
uchwały rady Miejskiej w Szprotawie ?, 

− czy tym samym nie doszło do złamania dyscypliny finansów publicznych, w związku 
z tym, iż w Urzędzie Miejskim w Szprotawie w tym czasie nie było etatu dla nowego 
pracownika referatu, nie uwzględniał tego również ówczesny regulamin 
Organizacyjny Urzędu Miejskiego, który został przez p.o. burmistrza zmieniony trzy 
miesiące później tj. w dniu 22 maja 2020r., a jednocześnie budżet gminy nie 
przewidywał wynagradzania dla takiego pracownika ?. 

 
radna Józefa Śliska: jak jest oszczędność wprowadzona przez p.o. burmistrza Ewę Gancarz, która 
powołała zastępcę burmistrza za 8 miesięcy, a kasjerkę zwalnia się, która zarabiała 2 tysiące złotych ?. 
Likwidacja kasy w urzędzie to bardzo zła decyzja p.o. burmistrza,  szczególnie dla osób starszych, 
którzy mają niskie emerytury, renty i  liczą każdy grosz, a tutaj jeszcze zmuszeni są ponosić 
dodatkowe koszty za wpłaty, które dokonują w banku.  
 
radny Janusz Biliński: 

1) interpelacja w imieniu mieszkańców i rolników z Gminy Szprotawa, jako przewodniczący 
Komisji Rolnictwa wniósł o wystąpienie z wnioskiem do Ministra Rolnictwa lub Wojewody, 
odnośnie nie wypłaconej klęski suszy z 2019 r. Rolnikom, którym nie została wypłacona 
pomoc finansowa są w trudnej sytuacji, zalegają w płatnościach za nabyte nawozy, środki 
ochrony roślin, materiały siewne, paliwo, ON itd. W przepływie informacji jest, że pomoc 
finansowa została wypłacona dopiero w 50%. Reszta rolników na chwile obecną nadal 
oczekuje na wypłacenie pomocy finansowej klęski suszy. Radni apeluje o podjęcie działań w 
tej sprawie i złożenie wniosku do Ministra Rolnictwa. 

2) interpelacja w imieniu mieszkańców Siecieborzyc oraz jego osoby jako radnego odnośnie 
budowy obiektów inwentarskich planowanej budowie fermy indyczej w obsadzie 156 tyś. 
sztuk na działce położonej w miejscowości Siecieborzyce. Zgłaszając przedmiotową 
interpelację, radny wskazał, że tak duża inwestycja zakłóci ekosystem przyrodniczy 
miejscowości Siecieborzyce, poprzez niszczenie środowiska w wyniku olbrzymiej emisji 
gazów i pyłów (amoniaku), a także odpadów o odchodów na terenach w pobliżu których 
mieszkają ludzie. Przy działce przeznaczonej na fermę jest również duży staw, na którym 
bytują różnego rodzaju ptaki m.in. żurawie, gęsi, kaczki i łabędzie. Niedaleko planowanej 
inwestycji znajduje się również ujście wody pitnej dla całej miejscowości Siecieborzyce oraz 
sąsiadującej miejscowości Witków. Ewentualna inwestycja mogłaby zagrozić skażeniem 
głównego ujścia wody dla mieszkańców. Przy tak dużej inwestycji pobór wody dla zwierząt 
może wywołać braki wody dla mieszkańców. Obecnie przy ewidentnym ociepleniu klimatu 
następuje obniżenie wód gruntowych co również na wpływ na pobór wody. Zniszczone drogi 
dojazdowe do tej działki co spowoduje, że obsługa tej inwestycji poprzez wzmożony ruch 
ciężarowy doprowadzi do kompletnej dewastacji i zniszczenia dróg. Dojść może również do 
niebezpiecznych wypadków na dzieci i innych mieszkańców. Wzmożona emisja fetoru 
zniechęci młode osoby do osiedlenia się we wsi Siecieborzyce do osiedlenia się we wsi 
Siecieborzyce o nieskażonej przyrodzie i ciszy. Nie można dopuścić do tego, aby interes 
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jednej osoby, która będzie czerpać korzyść z budowy indyczej farmy przysłaniał interes 
publiczny i cierpiała na tym miejscowa społeczność oraz środowisko naturalne.  

 
radny Stefan Gołek: 

1) mieszkańcy ratusza skarżą się, że wzdłuż rynku jeżdżą różne samochody do tego nie 
uprawnione. Zdaniem mieszkańców, w tej części miasta mogą poruszać się jedynie pojazdy 
do tego uprawnione. Ruch samochodowy pojazdów uprawnionych i nieuprawnionych jest 
szczególnie wzmożony w godzinach popołudniowych, zagrażając bezpieczeństwu 
mieszkańców najbliższego otoczenia, a także ludzi odpoczywających przy tzw. placu 
czerwonym, 

2) kiedy zostanie zakończony remont kamienicy przy ulicy Krasińskiego, 
3) kiedy zostaną zakończone remonty boisk przyszkolnych, czy planowana nowa nawierzchnia 

ma certyfikaty, 
4) załatanie dziur na drodze relacji Pasterzowice-Witków. 

 
radna Józefa Śliska, radna nawiązała do interpelacji radnego Bilińskiego w kwestii fermy hodowli 
indyków.  Za to odpowiada ochrona środowiska z Zielonej Góry i ma nadzieję, że rada w tej kwestii 
nie będzie podejmować żadnej decyzji. 
 
radny Ireneusz Ganczar: z uwagi na bardzo zły stan drogi gminnej w miejscowości Rusinów, radny 
wniósł o załatanie dziur, przez które można uszkodzić samochód. 
 
radny Jerzy Chmara: 

1) uzupełnienie licznych ubytków na drodze gminnej w miejscowości Henryków tj. od 
przystanku autobusowego przy blokach do przystanku autobusowego przy młynie. 

2) zapytanie złożył w imieniu mieszkańca gminy Pana Andrzeja Grabkowskiego, który wyraził 
zgodę na wykorzystanie jego danych osobowych.  

Treść poniżej: 
„(…) udzielenie informacji dotyczącej stanu zainteresowania samorządu w sprawie budowy II 

etapu obwodnicy miasta Szprotawy. Obecny rząd PiS przeznacza wraz z UE ogromne środki 
finansowe na rozbudowę dróg lokalnych w ramach ekonomicznej odbudowy państwa. Mam pytanie do 
Pani pełniącej obowiązki burmistrza, jak i do rady miejskiej: Co obecny zarząd miasta uczynił w tej 
sprawie, czy zaistniały jakieś starania ze strony samorządu aby przesunąć budowę II etapu obwodnicy 
z listy miast rezerwowych do priorytetowych ?. Chciałbym zwrócić uwagę iż obwodnica miasta to 
szansa na nasz rozwój ekonomiczny jak i infrastrukturalny. To gwarancja miejsc pracy jak i 
rozbudowa strefy ekonomicznej lotniska do standardów europejskich. Miasto już raz straciło szanse 
na obwodnicę poprzez osobiste ekonomiczne rozgrywki poprzednich włodarzy. Brak profesjonalnego 
zarządzania w obrębie zagospodarowania przestrzennego przez samorząd miasta poprzez wydawanie 
decyzji na lokalizacje przedsiębiorstw w obrębie terenów mieszkalnych z brakiem odpowiedniej 
infrastruktury dojazdowej obciążył drogi lokalne oraz drogi dojazdowe. Rozwój wsi i coraz większa 
populacja na niej oraz brak komunikacji miejskiej tez jest obciążeniem na drogach dojazdowych do 
miasta poprzez transport prywatny. Chciałbym usłyszeć od Państwa odpowiedź na moje pytania. Jako 
mieszkaniec tego miasta chciałbym aby ono się rozwijało, a nie umierało. Obwodnica jest potrzebna 
teraz, a nie za 10 lub 15 lat. Sołtys wsi Szprotawka z siedliskiem 12-tu domów uznał iż posiadanie 
obwodnicy jest dla niego priorytetem, tym bardziej priorytetem powinna być obwodnica naszego 
miasta z 12-tu tysiącami mieszkańców plus otaczające go wsie. Jest to jedna wielka szansa dla 
naszego miasta w obecnej sytuacji dystrybucji środków odbudowy państwa przez obecny Rząd RP. W 
związku z COVID-19 i utrudnieniami z nim dotyczącymi w kontakcie z zarządem miasta prośbę swoją 
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kieruję poprzez radnego Jerzego Chmarę o przekazanie do obiegu urzędowego. prosiłbym bardzo o 
odpowiedź pisemną na adres domowy, jak i e-mailowy. (…)” 
radny Marcin Chmura: droga gminna w miejscowości Bobrowice od skrzyżowania z drogą 
powiatową w kierunku miejscowości Sieraków tj. do końca miejscowości jest w złym stanie. Radny 
prosi o wyrównanie i załatanie dziur na drodze ponieważ droga nie nadaje się do przejazdu. 
 
WOLNE WNIOSKI 
 
Głos zabrali: 
 
radny Stefan Gołek, informując, że Komisja Społeczna wystosowała wniosek, aby zaniechać handlu 
wzdłuż ulicy Odrodzenia. Komisja wskazuje, że handel winien odbywać się wyłącznie na targowisku 
miejskim.  
 
przewodniczący rady Andrzej Stambulski, z uwagi na to, że jest zamiar likwidacji również kasy w 
SzWiK, złożył wniosek aby zatrudnić jedną kasjerkę np. w urzędzie, która będzie przyjmowała wpłaty 
urzędowe i SzWiK-u.  Dwa etaty kasjerki będą połączone w jeden. 
 
radny Stefan Gołek, zawnioskował, aby uregulować kwestię wypowiedzi radnych na sesjach, 
ograniczając czas wypowiedzi np. do 3 minut. Rada przy podejmowaniu uchwał  nie zabiera głosu, 
uchwały przechodzą niemalże jednogłośnie, a przy innych sprawach jest bardzo długa dyskusja.  
 
ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 
 
Głos zabrała p.o. Ewa Gancarz informując radną Józefę Śliską, że kasjerka urzędu nie została 
zwolniona. Kasjerka pracuje w urzędzie. Prowizji nie ma od wpłat dokonywanych na poczcie. W 
kwestii zapytania radnego Gołka o termin rozpoczęcia remontów boisk przyszkolnych – inwestor już 
wszedł na teren boiska w Wiechlicach. Termin zakończenia wszystkich boisk - przed rozpoczęciem 
roku szkolnego.  
 
Jadwiga Nowak skarbnik gminy w kontekście interpelacji w temacie likwidacji kasy w urzędzie 
powiedziała, że już z burmistrzem Gąsikiem rozważana była likwidacja kasy, ale wówczas nie było 
dobrej woli banku na podpisanie umowy na dogodnych warunkach. Covid wymusił, że banki 
wystąpiły do klientów i udało się wynegocjować umowę z bankiem PKO na bezgotówkowe wpłaty 
bez prowizji i gotówka na poczcie bez prowizji. Umowa z pocztą jest podpisana na czas określony. 
Gmina będzie pokrywała koszty prowizji jak najmniejsze. Standardowa opłata to 15 zł, a gmina 
wynegocjowała 3,30 zł. Gmina owszem pokrywa koszty z budżetu, ale one są o i tak niższe 
utrzymanie i zabezpieczenie punktu kasowego w urzędzie. Pracownicy urzędu wyposażeni są w 
terminale płatnicze i klienci urzędu takich czynności płatniczych bezgotówkowo będą mogli dokonać. 
Klientom drukowane są również druki wpłat. Kasjerka w urzędzie przyjmuje wpłaty bezgotówkowo i 
będzie się dodatkowo zajmowała windykacją należności.   
 
 
OŚWIADCZENIA 
 
W punkcie oświadczenia zabrał głos radny Ireneusz Ganczar. Radny odniósł się do interpelacji 
radnego Janusza Bilińskiego w temacie planowanej budowy fermy indyków w Siecieborzycach. W 
konkluzji przedstawionej informacji złożył rezygnację z pracy w Komisji Rolnictwa Rady Miejskiej w 
Szprotawie z prośbą o przyjęcie jego członkostwa w Komisji Gospodarki.  
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INFORMACJE 
 
Głos zabrali: przewodniczący rady Andrzej Stambulski, który poinformował o najbliższym 
terminie sesji  i opracowaniu przez Komisję Rewizyjną stanowiska komisji w przedmiocie wniosku 
absolutoryjnego oraz radny Roman Pakuła. 
 
 
ZAMKNI ĘCIE OBRAD XXI SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad, przewodniczący rady Andrzej Stambulski zamknął obrady 
XXI sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. Czas trwania sesji – 5 godzin. 

 

Na tym zakończono protokół 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

 

Protokół sporządziła: 
Małgorzata Pachurka 

 


